

استخدم بطاقة السعودي الفرنسي مدى أو البطاقة الائتمانية لمشترياتك داخل المملكة أو خارجها لتضاعف فرصك في السحب على 100 قسيمة شرائية من الدانوب بقيمة 3000 ريال

شروط وأحكام حملة رمضان لبطاقات البنك السعودي الفرنسي

1. يسري العرض لحاملي بطاقات السعودي الفرنسي مدى والبطاقات الائتمانية.
2. يجب استخدام بطاقات السعودي الفرنسي داخل المملكة أو خارجها للعمليات الشرائية خلال فترة الحملة و مضاعفة عدد الفرص في السحب.
3. عدد الرابحين 100 رابح ب100 قسيمة شرائية من الدانوب بقيمة 3000 ريال يتم استخدامها في الدانوب.
4. سيتم ارسال القسائم للرابحين خلال اسبوعين من اعلان اسماء الرابحين.
5. سيجرى السحب اسبوعيا لـ 25 رابح.
6. تبدأ الحملة من 1 الى 30 رمضان.
7. لا يحق لمنسوبي البنك الاشتراك في هذه الحملة.
8. تستثنى عمليات السحب النقدي من زيادة عدد الفرص.
9. معدل النسبة السنوي يبدأ من 33.68% .
10. تطبيق شروط وأحكام البطاقة الائتمانية وطاقات مدى.

لزيادة عدد الفرص في الربح

عدد الفرص في السحب	استخدام البطاقة
فرصة	لكل حامل بطاقة مدى او بطاقة ائتمانية من البنك السعودي الفرنسي
فرصة	استخدام البطاقة للعمليات الشرائية داخل المملكة
فرصتين	استخدام البطاقة للعمليات الشرائية خارج المملكة

Use Saudi Fransi MADA or credit card for your purchases locally or internationally to get more chances in the draw of 100 vouchers from Danube worth of SAR 3000.

Terms and conditions of Ramadan Campaign

1. Offer valid for all Saudi Fransi credit or MADA cardholders.
2. Use your card for local or international purchases during the campaign to increase your chances in the draw.
3. 100 winners of 100 vouchers from Danube worth of 3000 to be spent in Danube Supermarkets.
4. Winners will be sent the vouchers during the first two weeks from announcing the winners.
5. The draw will be conducted weekly for 25 winners.
6. The campaign starts from the 1st until the 30th of Ramadan.
7. Saudi Fransi employees are not allowed to participate in this campaign.
8. Cash withdrawal transactions are excluded from increasing the chances to win in the draw.
9. APR starts from 33.68% .
10. Credit Cards and MADA terms and conditions are applied.

To increase your chances to win

Card Usage	Number of Chances
For all Saudi Fransi credit or MADA cardholders	One chance
Local Transactions	One Chance
International Transactions	Two Chances